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Rada Miejska w Sulęcinie 
Sesja 

Protokół nr 37 

XXXVII Sesja w dniu 25 stycznia 2021  

Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2021 o godz. 14:00, 

 a zakończono o godz. 16:19 tego samego dnia. 

 

Sesja odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (wideokonferencja). 

Nagranie przebiegu obrad stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Robert Aleksandrowicz 

2. Krystian Bielecki 

3. Jeremi Borowiec 

4. Kazimierz Gryz 

5. Piotr Jacykowski 

6. Jerzy Koza 

7. Agnieszka Lipska 

8. Stanisław Przybylski 

9. Ryszard Staniszewski 

10. Jolanta Szablewska 

11. Zbigniew Szczepański 

12. Jan Szymczyszyn 

13. Danuta Werner  

14. Anna Wyczachowska 

15. Grzegorz Zjawiński 

Lista obecności wygenerowany z systemu e-sesja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

1. Otwarcie XXXVII sesji Rady Miejskiej w Sulęcinie. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulęcinie Zbigniew Szczepański otworzył XXXVII sesję 

Rady Miejskiej w Sulęcinie. 

Przewodniczący po przeliczeniu obecnych radnych na sali stwierdził, że w sesji bierze udział 

14 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. 

W związku z tym ,że w międzyczasie wpłynęły dodatkowe projekt uchwały Przewodniczący  

zaproponował zmianę porządku obrad 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Iwona Walczak 

- Piotr Jacykowski 
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Głosowano w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Robert Aleksandrowicz, Krystian Bielecki, Jeremi Borowiec, Piotr Jacykowski, Agnieszka 

Lipska, Stanisław Przybylski, Ryszard Staniszewski, Jolanta Szablewska, Zbigniew 

Szczepański, Jan Szymczyszyn, Danuta Werner , Anna Wyczachowska, Grzegorz Zjawiński 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Gryz, Jerzy Koza 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenie rozszerzonego porządku obrad .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Robert Aleksandrowicz, Krystian Bielecki, Jeremi Borowiec, Piotr Jacykowski, Agnieszka 

Lipska, Stanisław Przybylski, Ryszard Staniszewski, Jolanta Szablewska, Zbigniew 

Szczepański, Jan Szymczyszyn, Danuta Werner , Anna Wyczachowska, Grzegorz Zjawiński 

NIEOBECNI (2) 

Kazimierz Gryz, Jerzy Koza 

 

 

Radni przyjęli następujący porządek: 

Porządek obrad 

1. Otwarcie XXXVII sesji Rady Miejskiej w Sulęcinie. 

2. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady w okresie między sesjami. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sulęcina w okresie między sesjami. 

4. Przedstawienie sprawozdań z działalności poszczególnych komisji za rok 2020. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania celem realizacji Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego dla Gminy Świebodzin, Międzyrzecz i 

Sulęcin. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Żubrów. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub "Senior+" w Żubrowie 

oraz włączenia go w strukturę Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulęcinie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

Klubie "Senior +" w Żubrowie. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia warunków i trybu udzielenia 

dotacji celowej z budżetu Gmin y Sulęcin na prace konserwatorskie, restauracyjne i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego utworzenia pojezierza 

antropomorficznego na terenie Sulęcina. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Sulęcin, dla terenu położonego w rejonie ulic 

Bukowej i Młynarskiej. 

13. Wnioski dotyczące organizacji pracy Rady i informacje. 

14. Zamknięcie XXXVII sesji Rady Miejskiej w Sulęcinie. 

 

 

2. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady w okresie między sesjami. 
 

Radni otrzymali wcześniej materiały dotyczące sprawozdania , mieli możliwość zapoznania 

się z nią. Niniejsza informacja stanowi załącznik  nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sulęcina w okresie między sesjami. 
 

Radni otrzymali wcześniej materiały dotyczące sprawozdania , mieli możliwość zapoznania 

się z nią. Niniejsza informacja stanowi załącznik  nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Stanisław Przybylski 

- Iwona Walczak 

 

 

4. Przedstawienie sprawozdań z działalności poszczególnych komisji za rok 2020. 
 

Sprawozdania stanowią załączniki nr 5,6,7 i 8 do protokołu. 

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania celem realizacji Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego dla Gminy Świebodzin, 

Międzyrzecz i Sulęcin. 
 

Radni otrzymali niniejszy projekt uchwały w programie e-sesja. 

Przewodniczący komisji Infrastruktury i Gospodarki radny Ryszard Staniszewski przedstawił 

opinię o projekcie uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania celem realizacji Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego dla Gminy Świebodzin, Międzyrzecz i 

Sulęcin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Robert Aleksandrowicz, Krystian Bielecki, Jeremi Borowiec, Piotr Jacykowski, Agnieszka 

Lipska, Stanisław Przybylski, Ryszard Staniszewski, Jolanta Szablewska, Zbigniew 

Szczepański, Jan Szymczyszyn, Danuta Werner , Anna Wyczachowska 

NIEOBECNI (3) 

Kazimierz Gryz, Jerzy Koza, Grzegorz Zjawiński 

 

XXXVII/281/21  w sprawie współdziałania celem realizacji Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego dla Gminy Świebodzin, Międzyrzecz i 

Sulęcin została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Żubrów. 
 

Radni otrzymali niniejszy projekt uchwały w programie e-sesja. 

Przewodniczący komisji Infrastruktury i Gospodarki radny Ryszard Staniszewski przedstawił 

opinię o projekcie uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Żubrów.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Robert Aleksandrowicz, Krystian Bielecki, Jeremi Borowiec, Piotr Jacykowski, Stanisław 

Przybylski, Ryszard Staniszewski, Jolanta Szablewska, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Werner , Anna Wyczachowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Szymczyszyn 

NIEOBECNI (4) 

Kazimierz Gryz, Jerzy Koza, Agnieszka Lipska, Grzegorz Zjawiński 

 

XXXVII/282/21 zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Żubrów została podjęta i stanowi załącznik nr 10. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 
 

Radni otrzymali niniejszy projekt uchwały w programie e-sesja. 

Przewodniczący komisji Budżetu i Finansów radny Kazimierz Gryz przedstawił opinię o 

projekcie uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Kazimierz Gryz 

- Jan Szymczyszyn 

- Iwona Walczak (Ad Vocem) 

- Jan Szymczyszyn (Ad Vocem) 

- Kazimierz Gryz 

- Zbigniew Szczepański 

- Jan Szymczyszyn (Ad Vocem) 

- Piotr Jacykowski (Ad Vocem) 

- Ryszard Staniszewski 

- Iwona Walczak 

-Zbigniew Szczepański 

- Stanisław Przybylski 

- Piotr Jacykowski (Ad Vocem) 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krystian Bielecki, Jeremi Borowiec, Kazimierz Gryz, Stanisław Przybylski, Ryszard 

Staniszewski, Jolanta Szablewska, Zbigniew Szczepański, Danuta Werner , Grzegorz 

Zjawiński 

PRZECIW (4) 

Robert Aleksandrowicz, Piotr Jacykowski, Agnieszka Lipska, Jan Szymczyszyn 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Wyczachowska 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Koza 

 

XXXVII/283/21  w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub "Senior+" w 

Żubrowie oraz włączenia go w strukturę Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulęcinie. 
 

Radni otrzymali niniejszy projekt uchwały w programie e-sesja. 
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Wiceprzewodnicząca komisji Edukacji, Spraw Społecznych i Środowiska radna Danuta 

Werner przedstawiła opinię o projekcie uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Danuta Werner  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub "Senior+" w Żubrowie oraz 

włączenia go w strukturę Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulęcinie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Robert Aleksandrowicz, Krystian Bielecki, Jeremi Borowiec, Piotr Jacykowski, Agnieszka 

Lipska, Stanisław Przybylski, Ryszard Staniszewski, Jolanta Szablewska, Zbigniew 

Szczepański, Jan Szymczyszyn, Danuta Werner , Anna Wyczachowska, Grzegorz Zjawiński 

PRZECIW (1) 

Kazimierz Gryz 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Koza 

 

XXXVII/284/21  w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klub "Senior+" w Żubrowie oraz 

włączenia go w strukturę Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulęcinie została podjęta i stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

Klubie "Senior +" w Żubrowie. 
 

Radni otrzymali niniejszy projekt uchwały w programie e-sesja. 

Przewodniczący komisji Budżetu i Finansów radny Kazimierz Gryz przedstawił opinię o 

projekcie uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie 

"Senior +" w Żubrowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Robert Aleksandrowicz, Krystian Bielecki, Jeremi Borowiec, Kazimierz Gryz, Piotr 

Jacykowski, Agnieszka Lipska, Stanisław Przybylski, Ryszard Staniszewski, Jolanta 

Szablewska, Zbigniew Szczepański, Jan Szymczyszyn, Danuta Werner , Anna 

Wyczachowska, Grzegorz Zjawiński 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Koza 
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XXXVII/285/21   w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie 

"Senior +" w Żubrowie została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia warunków i trybu 

udzielenia dotacji celowej z budżetu Gmin y Sulęcin na prace konserwatorskie, 

restauracyjne i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 

Radni otrzymali niniejszy projekt uchwały w programie e-sesja. 

Przewodniczący komisji Infrastruktury i Gospodarki radny Ryszard Staniszewski przedstawił 

opinię o projekcie uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Piotr Jacykowski 

- Jan Szymczyszyn 

- Iwona Walczak 

- Jan Szymczyszyn (Ad Vocem) 

- Iwona Walczak 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia warunków i trybu udzielenia 

dotacji celowej z budżetu Gmin y Sulęcin na prace konserwatorskie, restauracyjne i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Robert Aleksandrowicz, Krystian Bielecki, Jeremi Borowiec, Kazimierz Gryz, Piotr 

Jacykowski, Agnieszka Lipska, Stanisław Przybylski, Ryszard Staniszewski, Jolanta 

Szablewska, Zbigniew Szczepański, Jan Szymczyszyn, Danuta Werner , Anna 

Wyczachowska, Grzegorz Zjawiński 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Koza 

 

XXXVII/286/21  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia warunków i trybu udzielenia 

dotacji celowej z budżetu Gmin y Sulęcin na prace konserwatorskie, restauracyjne i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków została podjęta i stanowi załącznik 

nr 14 do protokołu. 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego utworzenia 

pojezierza antropomorficznego na terenie Sulęcina. 
 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Grzegorz Zjawiński przedstawił 

powyższy projekt uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Piotr Jacykowski 
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- Grzegorz Zjawiński 

- Robert Aleksandrowicz 

- Jan Szymczyszyn 

- Robert Aleksandrowicz 

- Stanisław Przybylski (Ad Vocem) 

- Jan Szymczyszyn (Ad Vocem) 

- Piotr Jacykowski 

- Robert Aleksandrowicz (Ad Vocem) 

- Anna Wyczachowska 

- Robert Aleksandrowicz (Ad Vocem) 

- Dariusz Ejchart 

- Grzegorz Zjawiński 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego utworzenia pojezierza 

antropomorficznego na terenie Sulęcina. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystian Bielecki, Jeremi Borowiec, Kazimierz Gryz, Piotr Jacykowski, Agnieszka Lipska, 

Stanisław Przybylski, Ryszard Staniszewski, Jolanta Szablewska, Zbigniew Szczepański, 

Danuta Werner , Anna Wyczachowska, Grzegorz Zjawiński 

PRZECIW (1) 

Robert Aleksandrowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Szymczyszyn 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Koza 

 

XXXVII/287/21  w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego utworzenia pojezierza 

antropomorficznego na terenie Sulęcina została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Sulęcin, dla terenu położonego w rejonie ulic 

Bukowej i Młynarskiej. 
 

Zastępca Burmistrza Iwona Walczak przedstawiła powyższy projekt uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Piotr Jacykowski 

- Dariusz Ejchart (Ad Vocem) 

- Grzegorz Zjawiński 

- Dariusz Ejchart (Ad Vocem) 

- Kazimierz Gryz 

- Stanisław Przybylski 
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- Kazimierz Gryz 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Sulęcin, dla terenu położonego w rejonie ulic 

Bukowej i Młynarskiej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Robert Aleksandrowicz, Krystian Bielecki, Jeremi Borowiec, Kazimierz Gryz, Piotr 

Jacykowski, Agnieszka Lipska, Stanisław Przybylski, Ryszard Staniszewski, Jolanta 

Szablewska, Zbigniew Szczepański, Jan Szymczyszyn, Danuta Werner , Anna 

Wyczachowska, Grzegorz Zjawiński 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Koza 

 

XXXVII/288/21  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Sulęcin, dla terenu położonego w rejonie ulic 

Bukowej i Młynarskiej została podjęta i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

13. Wnioski dotyczące organizacji pracy Rady i informacje. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Jan Szymczyszyn 

- Kazimierz Gryz (Ad Vocem) 

- Jan Szymczyszyn (Ad Vocem) 

- Piotr Jacykowski 

- Dariusz Ejchart (Ad Vocem) 

- Piotr Jacykowski (Ad Vocem) 

- Jan Szymczyszyn (Ad Vocem) 

- Robert Aleksandrowicz 

 

14. Zamknięcie XXXVII sesji Rady Miejskiej w Sulęcinie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XXXVII sesję 

VIII kadencji Rady Miejskiej w Sulęcinie o godz. 16:20. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokolant Joanna Piechocka  

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Sulęcinie 

 Zbigniew Szczepański 
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